
Verksamhetsberättelse för D-sektionen för året 1996
Nu kan vi slutligen blicka tillbaka på 1996, och vad är det vi ser då? Jo 1996 var året då allt hände, t.ex.
expanderade industrimästeriet kraftigt, sektionen skaffade en flagga, D’du blev it-igare än Mactive, vi fick en
egen sökmotor, vi fick en egen utbildningsnämnd, förberedde för utflyttning kopieringsmaskinen, vi fick en
stege(?!), vi fick ordning på ekonomin och mycket mycket mer. Allt detta kan vi läsa om nedan.

Traglandet med ekonomin har haft väldig hög prioritet, vilket gjort att vi kunnat hålla koll på ekonomin. Bland
annat har vi fått bort svinnet från ölförrådet, som i tidigare års resultat ofta varit en tung post. Svinn i Idét har
också tidigare varit en tung post. Tack vare mycket hårt arbete och samarbete med övriga sektioner har vi dock
lyckats fotografera en av tjuvarna, och identifiera två till. Givetvis rörde det sig inte om några D-teknologer,
utan missbrukare som inte har något på LTH att göra.

Som en liten övning inför flytten av Idét flyttade vi styrelserummet. Sedan dess har vi jobbat hårt för att bli av
med lagerlokalen Idét. Visserligen har Idét fått en rejäl upprykning som café, men den har fortfarande ett par
brister som inte går att åtgärda bland annat ventilationen. Efter att ha konsulterat arkitekter och ingenjörer på
Akademiska Hus fick jag reda på att ventilationen inte ens klarar 10 personer och inte går att förbättra.

Vi har i en första runda anlitat en utexaminerad arkitekt för utökning av Idét . Förslaget stötte dock på
problem, men visa av våra misstag fortsatte vi. Vår verksamhet resulterade i ett beslut taget av husets hustyrelse
att flytta D-sektionens café till gamla ttt s lokaler mot M-huset till. Nu pågår uppföljning av arbetet så att
beslutet verkligen genomförs.

Men som ordförande förväntas man inte bara hålla i möten, förbereda kontrakt och sådant. Man måste även
synas utåt, skaffa rätt kontakter, visa att Dare hör till några av världens trevligaste filurer. På följande
arrangemang har jag officiellt representerat sektionen:

• TLTHs nyårsbal 1995/1996 *

• V-Cafés återinvigning

• TLTHs kårbal 1996 *

• DEs rymdfest

• Sisteapril gasquen på AF

• Hela regattan

• F-nollegasquen

• E-nollegasquen

• M-nollegasquen

• V-nollegasquen

• A-nollegasquen

• K-nollegasquen

• D-nollegasquen

• Drift-nollegasquen

• D-Chips jubileumssittning

• F-linjens jubileumsgasque

• Drifts jubileumsgasque

• Några till externa tillställningar plus en mängd interna sittningar, skiften, tackfester och annat.

Följaktligen kan jag nu konstatera att sektionen har synts utåt under 1996. Med början från 1996 första timmar
på TLTHs nyårsbal tills sena vintern. Representationskontot har använts till de två balerna(markerade med
stjärna(*) ovan).

F-linjens jubileum 1996 får anses som extra lyckosamt, då D-sektionen vann mastodontschackturneringen i ren
utklassningsstil. Det var med stolthet som jag i egenskap av kung kunde tacka alla mina bönder, torn, löpare,



hästar, drottning och mastodont(Citrus och Jan-Eric Larsson). Detta innebär dock inte bara guld och gröna
skogar, utan förutom det otroligt fräcka vandringspriset fick vi även äran att anordna nästa
mastodontschackturnering. Tänk på det styret 97!

Sedan har arbetet som ordförande inneburit mycket jobb med att få LTH att satsa mer på ”FpT”, vilket till viss
del lett till resultat, men inte alls i den utsträckning jag hade önskat. Jag har hjälpt till att återstarta D-Tour, så
nu har vi åter en examensreseförrening, som trots vissa mindre problem säkert fungerat som en bra sporre till
sektionens egna industrimästeri. Viss friktion har förvisso förekommit, men jag är säkert att de båda delarna av
sektionen har hjälpt varandra till att skapa ett mycket effektivare arbete. Examensreseföreningen blev under
hösten ansluten till D-sektionen så som friförrening enligt stadgarna.

Ännu en bra sak som vi lyckats genomföra under var det fantastiska skiftet som genomfördes i Skanör under
våren 1997. Det var knappt så att jag hade hoppats på att det skulle bli så bra själv när vi tog initiativet till
skiftet under hösten 1996. Tyvärr han vi inte med att anpassa 1997 års budget till arrangemangets ambitiösa
målsättning.

Nu skulle jag vilja tacka alla er som gav mig förtroendet, min styrelse och alla funktionärer på D-sektionen,
inspectors familjen och mina kollegor inom ordförande kollegiet.

Jag avslutar med att citerar ”Nolla 96”:Och kom ihåg sälen lever...

Anders Karlsson

Ordförande

Ekonomin
D-sektionen har under 1996 gått lysande ekonomiskt. Totalt har sektionen gått ungefär 27000 kr bättre än
budgeterat. Idét har hämtat sig från förra året och gått mer än 5000 kr bättre än budgeterat. Nollningen har
också varit vinstgivande, närmare 8000 kr bättre än budgeterat. D-shopen nådde inte riktigt upp till sin
önskade nivå, men detta kan troligen till stor del skyllas på bristfällig lagerföring vid skiftet 95/96.

Det relativt nya industrimästeriet har skött sig väl och utan problem levt upp till de ekonomiska
förväntningarna. Sexmästeriverksamheten har även den nått de uppsatta målen.

Sektionen har som planerat avsatt 20000 kr till Idét-fonden. Efter detta hade sektionen en konsolidering på
närmare 34000 kr.

Peter Månsson

 Skattmästare



Propagandamästeriet
Under propagandamästeriet ligger följande:

D’Du
D’Du har utkommit som planerat en gång i veckan hela året. Informationen har gällt mycket blandade saker,
exempelvis har SVL-D, SRD, Industrimästeriet, Sexmästeriet och diverse andra varit flitiga skribenter. En
nyhet som introducerades under hösten var att D´Du numera inte finns bara på papper utan också på sektionens
websidor. Redaktör var Michael Lundahl, D93.

WD
Tyvärr blev det inte så många nummer av WD under året som målsättningen från början var. Det nummer som
gavs ut handlade om en massa roliga saker och innehöll mycket skvaller, precis som det ska vara. Chefredaktör
var Fredrik Roubert, D95.

DWWW
DWWW har som uppgift att ansvara för utseende och information på sektionens websidor. Förrutom tidigare
nämnda nyhet att D´Du nu finns även i elektronisk form finns numera även sektionens fotokatalog av årgång
1995 och 1996 att finna på nätet.  Nytt är även ett söksystem för att hitta e-mail adresser till teknologer på de
olika sektionerna. DWWW-ansvarig var Fredrik Roubert, D95. Och naturligtvis är sektionens websidor numera
inte bara rosa, utan precis den rosa färg som det beslutades om på höstterminsmöte 2.

Under mitt år som sekreterare har det varit ett vårterminsmöte, två ordinarie höstterminsmöten, samt ett extra
sektionsmöte för val av ordförande.

Marie Nilsson

Sekreterare, Ordförande Propagandamästeriet



Källarmästeriet

Mästeriet
Källarmästeriet är ett väldigt självgående mästeri. Samröre med dom andra skedde knappt under min tid, det
var mest lite beställningar från artisterna och lite informations spridning. Dom flesta under Källarmesteriet har
ganska självgående sysslor och klarar sig bra själva.

Något som kanske kunde göras är att samla alla någon gång i början av året och prata lite allmänt om
förväntningar och idéer. Det ångrar jag att jag inte gjorde i alla fall.

Ekonomin
De konton som framförallt man bör tänka på är Idét, Kopiering och Telefon kontot. Vad gäller kopieringen så
ska den ungefär ge noll. Telefon budgeten var under 96 inte uppdelad på Mästerierna så de var det bara att
övervaka och vid jämna tidpunkter avräkna yttre telefonanvänding, tex D-Tour för att kunna ta betalt av dessa.
Idét kontot är det största och under året 96 räckte pengarna bra. Tanke är att allt som köps in till
lokalerna(Idét) hamnar på detta konto, t.ex. städmatriel, dukar, lampor osv.

Lokaler
Under 96’s början var både Styrelserummet och SRD rummet inhyst i en tillfällig lokal i källaren på grund av
renoveringen av de riktiga lokalerna. Ett tag in i Lp3 så fick vi tillbaka våra lokaler och de flyttade vi tillbaka
allt till, utom ett gammalt skåp som vi lämnade i den lånade lokalen (Vi tog ett nyare och snyggare skåp istället
som stod i lokalen) Men tyvärr ville vaktmästaren att vi skulle ta tillbaka skåpet (och lämna tillbaka det fina)
vilket också skedde några dagar senare. Sexförådet, under Lp3 byttes låset i sexförådet mot ett nytt, där endast
8 nycklar fanns dessa nya nycklar fördelades till följande personer:

• Källarmästare

• Sexmästare

• Ölförman

• Kaffemästare

• vice kafemdstare

• husets vaktmästare

• det två läsk/öl leverantörerna

Golvet i Idét bonades och hela köret men hjälp av den stora städmaskinen och förare innan jul. Han hade inget
emot att köra in en runda med sin maskin i Idét lite då och då så håll gärna den kontakten uppe. Allt han ville
var att där ska vara nästan tomt vid 07:00 på morgonen när han kör förbi. Detta kunde t.ex. göras vid varje
läsperiods slut eller liknande.

Uthyrning  av Idét
Uthyrningen av Idét gick ganska bra förutom två större incidenter. Den ena var att kafemästarinnan inte var
nöjd med sexets städning vilket senare reddes ut och fixades, den andra var After School Pub som började
innan lunchen var slut, vilket inte var helt bra.

Inventarier
De inventarier som under 96 bl.a. har behövts tillsyn är:

• CD - Blev för varm, det löste sig ganska bra med in ommöblering i Steroskåpet.

• Skåpsluckan för stereon - Trillade av och återmonterades.

• Kylskåp - Sluta fungera i slutet av LP2 men började lika mystiskt att fungera igen

• Telefonsvararen - Högtaleren i telefonsvararen fungerar inte, har försökt att fixa detta tvåe gånger men utan
framgång.



• Kaffekokaren - Värmeplattan på kaffekokaren orsakede en lite olycka genom att smälta ner en filterhållare
till hälften, detta ska nu ej kunna ske då jag fysiskt har avlägsnat sladdarna till de övre plattorna. En ny
filterhållare hade Selecta.

• Under 96 har någon vänlig själ gett sektionen en Stege.

• Ett nytt (gammalt) skåp har flyttats från sexförådet till Idét och målats om av artist Jakob Melander. Skåpet
har försetts med lås se att godis och dyligt inte behöver flyttas in innanför disken i Idét varje kväll.

• Stolarna behöver översyn då och då, jag spände alla skruvar och muttrar på dom i somras. Det ska väll hålla
några månader till.

Flaggan
Under HT-Möte 2 bestämdes det att Källarmästaren ska ansvara för flaggan, vilket innebär att jag ska se till att
den firas vid lämpliga tillfällen, t.ex. vid Dimma, Flickor På Teknis, Nollningen och eventuellt under andra
fester. Men detta betyder inte att Källarmdstaren ska fixa detta själv, jag tycker personligen att an viss
samverkan med de personer inom sexet som ände är där långt innan evenemangen börjar skulle vara lämplig.

Framtid: 97 (alltså)
Eftersom vi antagligen äntligen får nya lokaler under sommaren så kommer källarmästaren att få många fler
uppgifter att se till arbetet med dessa bör påbörjas snarast.

En annan sak som lämnas över är Typsnittet på kåren, det är fel D i det, Jan-Erik har ritat ett fint D men det är
inte infört, där kan behövas lite påminnelser. Kopiatorn bör flyttas ut ur Idét så fort som möjligt se att vi kan
lura E-are och F-are att kopiera på den. En annan påminnare kan vara att delegera gärna ut saker, det var jag
dålig på.

Stefan Zivkovic ”Zingo”

Källarmästare



Programmästeriet
Den första stor utflykten gick till Linköping och DÖMD. Vi blev tillslut så pass många att vi hyrde en buss och
tog vägen förbi Danmark. Detta för att skaffa oss lite förfriskningar, så att man skulle orka med den långa
resan norrut och inte dö av uttorkning. Och som vanlig kunde inte alla klockan utan vissa, två DTX:are utan
namn, missade förstås färjan tillbaka så alla andra fick vänta i Helsingborg. Och proceduren upprepades sedan
på tillbaka vägen men då var det en "D-Chexs" som missade bussen p.g.a. tidskillnaden norröver. DÖMD var
BRA, värt att besöka.

Sedan gjorde vi ett litet besök i Uppsala under Valborg. Tyvärr fick vi inte med oss så många upp utan vi blev
endast 4 st D-are samt 4 st M-are.. Närmare bestämt DIMMA-styret 96 som hade fått anmälning som present
under DIMMA. Men detta är faktiskt något som man borde besöka i alla fall en gång under sin tid som student.
För roligare Valborg är svårt att få tag i, hela staden lever upp. Västgöta släng dej i vägen säger jag bara,
nationerna i Uppsala tar in ca 1000 person per nation, har 3 vångingar med glaskronor och öppna spisar.

Nästa stora evenemang var sommarfesten på ET-slasque lördagen. Denna var som alltid lyckad och rolig, vi
hade medlemmar från de flesta sektionerna med på något sätt, bl.a. ett K-kexlag. Men liksom 1995 så kunde
inga stoppa Grabbarna från Nämndemansgården från att vinna. Efter tävlingarna så var det som vanligt en
sittning anordnad av sexet.

Den enda resa som var under hösten var den upp till Lappfejden i Lule. Men denna anordnade inte jag eftersom
ett par M-are ville göra detta (förövrigt samma som var med till Uppsala). Men det var mycket folk från
sektionen uppe å hälsade på. De é skåj å dom hade skåj!

Ett önskemål som kom upp under året var att vi skulle hyra en idrottshall någon gång i veckan. Denna tid
skulle vara till för de som vill rör på sig, t.ex. innebandy mm, men som tycker att det är alldeles för dyrt att
hyra en hall själv. Men problemet är hur man skall kunna sponsra detta.

Under höstterminen var det ganska kavlungt på programmästerifronten, tills att styrelsen beslöt i slutet av
november att vi skulle ha ett skifte för hela sektionen i någon "stuga". Men i detta fallet så behövdes det mer än
en stuga för att alla skulle få plats så det fick bli, Studentgården i Skanör. Att vi skulle åka iväg med hela
sektionen var ett led av att vi hade lyckats göra en rätt bra vinst under vårt år. Vi ansåg att de som hade jobbat
under året samt de som skulle jobba under kommande år skulle belönas. Dels för att skapa mer gemenskap men
kanske framför allt för att få en bra fungerande sektion. Planeringen startade snabbt, men trots detta var det
svårt att boka stugor. Så om man tänker fortsätta med ett sådant här skifte BÖR man boka stugan senast i
oktober, även om detta känns lite tidigt så är det ett måste om man vill ha skiftet på någon "bra" helg. Så i
slutet av januari 1997 så avgick bussen med 30 st funktionärer samt gamla och nya styrelsen, själv tycker jag
att detta skifte var det mest seriösa skift under min tid på sektionen (lite partisk, nä inte farligt). Att det sedan
gick väldigt mycket med förlust är ju tråkigt men detta VAR planerat och framöver kanske det finns med som
en post i budget för att slippa detta strul som det innebar. Något annat att tänkt på till en ev. nästa gång är att
göra klart vem som är ansvarig, och för vad man är ansvarig för. Jag tycker i alla fall att det är  något som man
skall fortsätta med.

Tack för mej!

I nådens tid, 17:e april 1997

Pierre Palm

Programmästare



SRD
Studirådet har under året sett till att vi fått en egen utbildningsnämnd för D. Detta beslut togs redan 95/96 men
var nära att rivas upp. Genom skicklig politisk lobby verksamhet lyckades vi dock stoppa ett förslag om att ha
en gemensam utbildningsnämnd för D och E.

Informationsträffar angående de valfria kurserna med hjälp av de olika institutionerna, under 5 luncher under
våren. Vi har bidragit till beslutet att införa ett 2 årigt Datateknisktbasår med automatisk intag till D2.

För kursen "Halvledarelektronik för D" som inte lyckades nå upp till de högt ställda förväntningar som fanns
på kursen som gavs av Tilllämpad Elektronik i samarbete med FastaTillståndets Fysik,tillsattes en krisgrupp
som medverkar till att kursen till nästa år förhoppningsvis kommer att utföras på ett mycket bättre sätt.

Under våren satt representanter från SRD med i diverse grupper. De viktigaste var datorpolicygruppen och
lokalgruppen. Datorpolicygruppen utredde vilka system som i framtiden skulle användas på skolans datorer.
Efter ett antal möten med häftiga angrep och lite konkreta idéer beslöts att vi skulle tillfråga industri,
institutioner och teknologer vad som var lämpligt. Allt detta sammanställdes och därefter togs ett beslut väldigt
likt den sammanställning som gjorts över teknologernas kommentarer. Denna innebar att man introducerade
ett andra system, windows NT, på test.

Lokalgruppen skulle utreda framtida lokalbehov och lokalutrustningsbehov. Resultatet blev en skrivelse till
LTHs styrelse där vi önskade pengar för inköp av utrustning typ overheadplattor och liknande för en stor
summa pengar.

Stipendiet till årets Etta delades ut till en flitig Teknolog som överraskades med en biljet till NolleGasquen och
D-sektionens pris för årets bästa Lärarinsatts gavs våren 96 till Per Holm som senare valdes till
utbildningsledare.

Mikael Starvik, Fredrik Simonsson

SRD-Ordförande våren 1996 SRD-Ordförande hösten 1996



Cafémästeriet - IDét
1996 var året då IDét förvandlades till ett mysigt fik - men vad hände egentligen?

• Allmän uppfräschning av lokalerna

• Alla bord fick dukar med vackera blommor på

• Även riktiga blommor finns nu i IDét. Ett stort tack till Viveca som har sett till att de trivs!

• Förrådet har städats och rensats på gammalt skräp. Jag kan avslöja att vi hade/har väldigt mysiga husdjur
där...

• Golven skuras numera en gång varje vecka mot tidigare en gång efter varje ET-slasque.

• Julboning och ytbehandling av golvet

• Godiset finns numera i ett låsbart skåp som är konstfullt målat av Jakob Melander. Det gjorde du bra!

• Lyckad ommöblering av IDét

• Vi fick nya storsäljare i Idét:

• JOLT-cola  - den enda riktiga hacker-drycken

• Caledonian Clear - uppfriskande bubbel

• Raider och MARS - i jätteformat för sena nätter

• och mycket annat

I januari 1996 tillträdde jag posten som Cafémästare på D-sektionen. Min första uppgift blev att genomföra en
allmän uppfräschning av lokalen. Med hjälp av mina tappra slavdrivare och min dugliga Vice Cafémästare
Edvard Robertsson, gick vi till angrepp mot de vilda dammråttorna och andra djur i förrådet. Dukar och
blommor införskaffades och snart hade Café IDét förvandlats till ett mysigt fik.

Numera återfinner man även icke D-teknologer i Idét!

Nästa steg var en ommöblering för att utnyttja caféets trånga utrymme lite bättre. Ingången och "Soffan"
flyttades och Idét verkar inte längre så trångt. Detta tycker jag att vi har lyckats bra med! Vad det gäller
godissortimentet finner vi väl inga större överraskningar. MARS och Raider i storformat fick en strykande
åtgång liksom Mini-Plopp och Mini-Mellanmål.

Vi fick istället lite nya drycker i IDét. JOLT-cola och Caledonia Clear blev två nya storsäljare. Dessa kunde vi
tack vare Johan Glane, d96, som enda café i Lund erbjuda! Bland de varma dryckerna märks Varm Choklad
och flera nya tesorter. RisiFrutti har också finnits att köpa.

Under februari erbjöd vi givetvis semlor och under våren fanns GB-glass att svalka sig med. Våren var relativt
lugn försäljningsmässigt sett men vi låg trots detta bra till med ekonomin inför hösten. Städningen sköttes av
d95:orna exemplariskt.

Hösten kom med många nya besökare till IDét, däribland Lisa som har hjälpt till i Idét under den senare halvan
av hösten.  Tack vare Lisa såg IDét fint ut och nybryggt kaffe fanns alltid i termosen. Under december månad
kunde man finna julstämmningen i IDét med glögg och pepparkakor eller Lisas nybakade lussebullar. Ett stort
tack till Lisa som gjorde ett bra jobb!

Även under hösten skötte sig slavdrivarna bra men slavarna d96:or var tyvärr lite slöare än sina föregångare...
Hoppas att min efterträdare fått pli på dem! Trots detta avslutades 1996 med en trevlig julklapp frän
städerskorna i D-huset.

Eftersom Café Idét blivit så mycket mer välstädat bjöd städerskorna oss på en julboning och behandling av
golvet i Idét. Nu vet ni varför golvet numera blänker!

Ekonomin för Café Idét var god så vitt jag vet. Tyvärr har jag ingen större erfarenhet av bokföring, men enligt
mina beräkningar i december 1996 lag vi i närheten av vart mal +20 000. Tyvärr befinner jag mig sedan
januari i Tyskland och har därför inte ännu sett det slutliga resultatet, men jag hoppas att det är bra.

För första gången ingick posten Vice Cafémästare i Cafémästeriet. Det var verkligen en mycket viktig ny post
eftersom du som Cafémästare har otroligt mycket att göra. Varor ska beställas och hämtas, kassan ska tömmas



och räknas lokalerna ska hållas snygga, läsken ska hämtas och mycket mer. Min Vice cafémästare Edvard
Robertsson har i huvudsak hjälpt mig med läskhanteringen och inhandlandet av godis på Meny. Ett stort tack
Edde - utan dig (och din bil) hade det inte gått!

Jag vill även tacka mina duktiga slavdrivare för all hjälp under det gångna året. Bra jobbat av:  Magnus
Landqvist, Magnus Flatholm, Jonas Morwing, Mattias Magnusson, Viveca Stråle (numera Selander), Jakob
Melander, Styrbjörn Bennvid och Jan-Erik Malmqvist.

Cafémästeriets medlemmar belönades med en tackmiddag på en trevlig pizzeria.

Slutligen, posten som Cafémästare på D-sektionen var ansträngande men även givande. Uppsnyggningen av
cafét var mitt viktigaste resultat som jag är mycket nöjd med. Det var inte alltid bättre förr!

Cafémästare 1996,

Ulrika Widell



Industrimästeriet hösten 1996
Året började på hösten med att vi anordnade en företagsafton för nollan med besök från Cambridge Technology
Partner, arrangemanget var ett samarbete med phöseriet. Sedan kom turen till Enator i oktober, evenemanget
var deras första företagsafton någonsin och välbesökt. Enator var mycket nöjda och lovade återkomma. Under
hösten började Arbetsmarknadsdagarna att ta allt mer tid i anspråk. Detta och en viss ovilja från företagen att
medverka gjorde att arrangemangen från IM's sida var lätträknade. Under Arbetsmarknadsdagarna kom en
förfrågan från Cambridge Technology Partner om att hålla föredrag under våren. Detta har resulterat i ett
föredrag under mars 1997. Hösten 1996 återstartade D-sektionens examensresegrupp. D-Tour, Årgång 97, sin
verksamhet. Detta orsakade en del debatt angående konkurrens om företagens intresse och engagemang,
eftersom det bevisligen fanns kollisioner mellan de båda nämnda gruppernas intressen. Ett samförstånd om
samarbetet har träffats och har efterlevts under omständigheterna väl av båda parter.

Ett kommande bygge av ett nytt Café och den sponsring som behövs i samband med det ledde till att
Industrimästeriet påbörjade arbetet med att utforma förslag till och söka efter sponsorer. För egen del
avslutades verksamheten nyårsbalen 1996 i och med att jag blev vald till ordförande 1997.

Mika Saarinen

Industrimästare 1996

Industrimästeri våren 1996
Under våren påbörjades på allvar arbetet med att bygga upp det nya Industrimästeriet. Arbetet bestod
huvudsakligen av rekrytering av medarbetare, profilering, framtagande av en grundstruktur för det fortlöpande
arbetet samt planering och genomförande av aktiviteter tillsammans med regionala företag.

Sedan hösten var, förutom Industrimästaren, även Jonas Martinsson och Johan Persson engagerade i mästeriet.
Dessutom var Charlotte Ersmarker i egenskap av sektionens Farmor/Mormor naturligt med. Redan tidigt 1996
anslöt också Ivan Fulöp, Daniel Hök, René Malmgren, Jenny Nyström och Mika Saarinen.

En viktig del av vårens arbete var profilering av mästeriet. Medlen var regelbunden medverkan i D'du,
affischering, utveckling av nätsidorna samt utformande av en målbeskrivning: "Vi skall samarbeta med företag
och institutioner för att skapa förståelse och förtroende mellan skola och näringsliv. Detta för att sektionens
medlemmar skall ges möjlighet till en rolig och motiverande studietid." Mästeriets framtoning skulle bygga på
kontinuitet, trovärdighet och långsiktighet. Speciellt fästes stor vikt vid förhållandet till examensreseföreningen
D'Tour. I samarbete med D'Tour utarbetades en rekommendation för detta förhållande, som byggde på
samarbete och hänsyn till den andra partens intressen.

Samtidigt utarbetades en grundläggande struktur för hur arbetet inom mästeriet skulle fortlöpa. Rutiner
skapades för hur och hur ofta möten skulle genomföras och hur de skulle följas upp samt för tillvägagångssätt
vid planering, genomförande och uppföljning av aktiviteter.

Under våren genomfördes tre företagsaftnar: Exallon den 28/3, Novotek den 23/4 och Q-labs den 24/4.
Därutöver anordnades ett studiebesök på Alfa Laval Automation i Malmö samt ett lunchföredrag med Henric
Isacsson från Telelogic den 13/5. Lunchföredraget gavs i samarbete med SVLD och riktades i första hand mot
teknologer i de lägre årskurserna. Vid företagsaftnarna anlitades sektionens sexmästeri för matlagningen. God
mat sågs som en viktig del av den långsiktiga marknadsföringen av våra företagsaftnar.

Industrimästeriet var dessutom under våren representerat i Teknologkårens Industrikontaktmannakollegium
och i viss mån även i Arbetsmarknadsutskottet ArmU.

Mikael Danielsson

Industrimästare



SexMästeriet, SexTas(s) 

Allmänt om verksamheten
År 1996 har varit pionjärernas år för sexmästeriet på Datatekniksektionen - även på intersektionell nivå.
Verksamheten kom igång tidigt med experiment med nya idéer och lyckade PR-försök. Målsättningen har varit
att sexmästeriet skall synas mer än någonsin tidigare och att alla skall veta att Datatekniksektionen har ett väl
fungerande sexmästeri som vågar testa nya idéer och ger nytt liv åt gamla traditionella arrangemang.

I målsättningen att synas har sexmästeriet arbetat fram ett namn och klädesplagg för sig själva och sina
jobbare, ur idéer som kläcktes redan 1995, men planerades och finjusterades under jan. - feb. 1996 vilket ledde
fram till födelsen av SexTas(s) 1996-02-20 och invigning av kläder och image under DÖMD i Linköping 28-30
mars. Därmed ansågs uppgiften med ett namn åt sexmästeriet avklarat, och under året har ett löpande arbete att
vidare få sexmästeriet kända under detta namn fortskridit.

De ordinarie arrangemangen har genomförts med målsättningen att få det vardagliga att verka extraordinärt,
även den enklaste pub skall ha klass ! Inom detta arbetsområde har en alltmer genomtänkt drink-bar byggt upp,
och når förhoppningsvis upp till målet att bli ett stående alternativ till öl på D-sektionens ordinarie pubar (dvs
barer). Data skall ha en drink-tradition 1997 !

Nya arrangemang testades löpande under åren, däribland en husfest tillsammans med Elektrotekniksektionen,
under namnet "USS-DEstiny - rymdfesten", med målsättning att öka samarbetet med grannsektionen.
Förhoppningsvis kommer detta eller motsvarande arrangemang att uppmärksammas i större utsträckning 1997
och framåt, då EFD-teknologer verkar klart ovana att det förekommer nya aktiviteter i E-huset. Även ett
nolleuppdrag föddes ur sexmästeriets sköte, när DE höll i en grisfest. Jubileumssamarbete verkar nu möjligt
och trevligt, eftersom sektionerna E och D har kommit varandra närmare, vad gäller attityder, goodwill och
samarbetsförmåga, än på flera år.

För övrigt har SexTas(s) skapat ett digert urval av nätsidor, tagit hand om i princip alla pubar och sittningar
under nollning, och SexMästaren har varit med att skapa ett ökat intersektionellt arbete tillsammans med
SexMästare-kollegiet TLTH, som haft möte varannan till var fjärde vecka. Ur samarbetet med de andra
sektionerna kommer säkert mycket gott att födas de närmaste åren, och målsättningen är att det skall vara ett
bestående samarbete långt in i framtiden.

Sammanfattat har SexMästeriet hållit totalt 17 pubar, 11 sittningar och 4 middagar till företagspresentationer
samt haft 12 möten under 1996.

Avslutningsvis SexTas(s) stridsrop: Sex för alla, alla vill ha sex !

Tack D-sektionen för ett underbart och utvecklande år, och tack till alla er som ville ha “sex“ med oss.

Ordinarie arrangemang

PubM:

ET-slasque 960113, 960309, 960420, 960609,  960831, 961026, 961221.

(se även Nollningen)

SexM:

960209 Flickor På Teknis sittning i iDét sedan en mycket lyckad pub/bar

960210 Skiftesgasque !

960928 NOLLEGASQUE ! Denna gång med ett live-band "(AirBag) Sly Collection" från Köpenhamn och
varm mat vid bordet. Rikligt med dricka samt traditionella inslag såsom övertöliga överphösare och
möss-indrickning.

961116 Jobbarfest för sektionens funktionärer



961221 Julbord och julfest. Traditionellt med lekar och tomtenissar...

Nollningen

PubM:

960827 Pub

960828 Lärakänna-pub

960830 Western - bar / saloon

960902 Nolleuppdragsutdelningspub

960905 Kååvsittning, förfest till Nollerock

960907 Den Hemliga Sittningens pub

960910 Förfest till Phösphesten -96.

960920 Den traditionella Smurfpuben med blå hud och smurfmusik.

SexM:

960828 Lärakänna-sittning med 124 sittande vid 14-salarna, köttgryta - väl kryddad

960830 Western - sittning med 120 sittande vid 14-salarna, bönor & fläsk, hamburgare

960905 Kååvsittning före Nollerock i iDét

960907 Den Hemliga Sittningen, med 70 personer sittande i foajén, 3308 samt glasverandan - ett rum för varje
rätt, varade i 5 timmar med ett rasande tempo och jesperkackel. (årets kanske häftigaste
arrangemang). Trerätters finare mat med vin lagat av Köksmäster m fl.

960914 Grisfesten med DE-nolleuppdraget

960928 Nollegasquen, se ovan

Nya arrangemang

PubM:

960214 Alla hjärtans pub med röda pappershjärtan, choklad och vin

960309 Dansk Aphton med pølse på ET-puben

SexM:

960323 USS-DEstiny - rymdfesten, namnet säger allt !

960513 Lunch för Telelogics företagspresentation för IM

Företagsaftnar

Som ett nytt grepp inom verksamheten för sexmästerier så åtog sig SexTas(s) att emellanåt hålla i
maten till företagsaftnar för industrimästeriet för att hålla pengarna inom sektionen. Senare under året kom
även D-tour-97 med samma önskemål, och under året höll man i tre företagsaftnar:

960513 Företagslunch Telelogic

960926 Företagsafton CTP

961003 Företagsafton med ett påkostat smörgåsbord för Andersen Consulting - succé

Möten



960112 Introduktionsmöte hemma hos C6M med tilltugg och dricka.

960129 Planeringsmöte 1 inför FpT och Skiftesgasquen

960207 Planeringsmöte 2 inför namngivningen av sexmästeriet och "Alla hjärtans pub"

960219 DE-6M möte 1 Om husfesten

960220 Planeringsmöte där 6M konverteras till SexTas(s) och DÖMD-resan planeras

960221 DE-6M möte 2 Husfesten blir "Rymdfesten"

960228 DE-6M möte 3 Planering rymdfesten

960229 DE-6M möte 4 Planering rymdfesten

960330 DE-6M möte 5 Sammanställning och sista möte inför festen

960326 Planeringsmöte 4 om att IM planerar en stor fest 2/5, möte med Partena Catering

9608?? Budgetmöte inför hösten tillsammans med SkattMästaren.

960909 Planeringsmöte inför Nollegasquen

Övrigt
960313 Sexmästerifest på lophtet

960328 DÖMD med diverse tillbehör

960526 D-sektionens bidrag i mattävling på Cornelis. Vinnaren blev Arkitekt och
Design-sektionen, vilket meddelelades 11/10 med buckla på A-nollegasquen.

961116 Jobbarfest i iDét med fortsättning på V-sektionens höstfests eftersläpp på V.

Rikard “Hagbard“ Arhag

Sexmästare
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